



Saudi Jawahir Opens Laure Boutique in Al Hamra Mall

Laure boutique, which is known for its handpicked perfume and makeup by Saudi Jawahir experts of fragrance and beauty, opens its new branch with an area of 170 square meters at Al Hamra Mall on Monday the first of January 2018 in Riyadh, Saudi Arabia.

Laure boutique was founded in 2016 in Centria Mall in Riyadh to target the main destination for Elite Women fashion shopping needs. It then continued its successful openings of the boutiques all around Riyadh to be the primary location for fragrance and high-end beauty shopping.

The lavish boutique vibe with its design and aesthetic as well as the variety of luxury brand perfumes fills the boutique with a sensualizing feeling that gives a high end global experience. Al Hamra Mall is known for its simple direction for a sophisticated taste with over 100 outlets to choose from as well a choice of restaurants and coffee shops.

Saudi Jawahir is aiming to open chain boutiques of Laure all over Saudi Arabia to achieve its goal of becoming top selling beauty boutique in the middle east. Starting from Al-Khayyat shopping Center and Centria Mall it is now open in Panorama Mall, Al Hamra Mall and soon at Al Nakheel Mall.

Saudi Jawahir Trading Ltd

P.O.Box 88942
Riyadh 11672
Saudi Arabia
+966 11 444 444 0



الشركة السعودية جواهر تفتتح معرض لور في الحمراء مول

معرض لور، الذي اشتهر باختيار العطور و المستحضرات التجميلية بعناية فائقة بفضل جودتها العالمية من قبل خبراء الشركة السعودية جواهر، يفتتح فرعاً جديداً بمساحة تقدر ب ١٧٠ متر مربع في الحمراء مول في يوم الإثنين الأول من شهر يناير عام ٢٠١٨ في مدينة الرياض، المملكة العربية السعودية.

افتتح معرض لور عام 2016 فرعه الأول في مركز سنتريا التجاري بمدينة الرياض ثم أكمل سلسلة افتتاحاته الناجحة في مدينة الرياض ليصبح المحطة الأولى في عالم العطور و مستحضرات التجميل و العناية بالبشرة.

الجو العام للمعرض فخم و مليء بالرقي، حيث يضم العديد من العلامات التجارية العالمية المرموقة والحصرية. تم اختيار الحمراء مول لاحتوائه على أكثر من ١٠٠ معرض عالمي و خيارات متنوعة من المطاعم و المقاهي .

الشركة السعودية جواهر تهدف لافتتاح سلسلة متكاملة من معارض لور بالمملكة العربية السعودية لتحقيق هدفها العام بأن تكون لور الخيار الأول في العطور و المستحضرات التجميلية العالمية. بدأت بمركز الخياط و مركز سنتريا والان في بانوراما مول والحمراء مول و قريبا في النخيل مول.

الشركة السعودية جواهر
صندوق البريد ٨٨٩٤٢
الرياض ١١٦٧٢
المملكة العربية السعودية
+966 11 444 444 0

